


 

北京绿色金融与可持续发展研究院（北京绿金院）是一家注册于北京的非营利研究机构。我们聚焦 ESG 

投融资、低碳与能源转型、自然资本、绿色科技与建筑投融资等领域，致力于为中国与全球绿色金融与

可持续发展提供政策、市场与产品的研究，并推动绿色金融的国际合作。北京绿金院旨在发展成为具有

国际影响力的智库，为改善全球环境与应对气候变化做出实质贡献。 

 

The Institute of Finance and Sustainability (IFS) is a Beijing-based non-profit research institution 

specialized in areas such as ESG investment, natural capital, green technology innovation, and low-

carbon transition. Its mission is to advance green finance and sustainable development in China and 

beyond, through high-quality research on policies, markets and products. It aims to become a globally 

recognized think tank and make substantial contributions to international efforts to protect the 

environment, conserve nature and combat climate change. 
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联系我们： 

地址：北京市通州区世界侨商中心 3号楼 16层 1604 

邮编：101100 

传真：+86（010）-69553526 

网址：www.ifs.net.cn 

 

http://www.ifs.net.cn/



